
Referat af fællesmøde i Genskabet onsdag d. 23. november 2022.

Til stede var: Dorte, Lilian, Lilian, Johanne, Kjeld, Poul, Siri, Jeannette.

Referent: Siri

Vi holdt et lidt uformelt møde uden egentlig dagsorden, men bare "snak".

- Haveaffaldsbrochuren var kommet fra tryk, og det blev fejret med lagkage.

Den kan fås i Genskabet, hos Bings og i Brugsen. Alle må være med til at holde øje 

med beholdningen og fylde op. Butiksvagterne må meget gerne "nøde" kunderne til 

at tage en.

- Vi besluttede, at julefrokosten lørdag d. 10. december skulle holdes som et 

sammenskudsgilde, og at vi skulle mødes efter lukketid og hjælpes ad med at dække 

op.

- Vi besluttede at sende en god "kurv" til Chalot. Poul sørgede for det.

Siri sørgede for at besøge Ester med noget godt.

- I det nye år skal vi skifte loftet på lageret. Der er skimmel pga utætheder i taget. 

Torben har talt med Peter Pedersen om den bedste måde at renovere taget uden at 

skifte det ud. Det er konstrueret med for lille hældning, der gror igen meget mos på 

det, og der er revner inde ved væggen til butikken. Torben renser det op igen, så 

bliver det tættere, og han lapper revnerne ved væggen. Måske kan det tætnes 

nedefra på de kritiske steder. Hurra for Torben!

- Projekt Cirkulær Ø holdt introworkshop mandag d. 5. december, og projektlederne 

Birgitte og Ny ville gerne vide, hvor mange deltagere, de kunne forvente ud over 

bestyrelsen. Dorte og Lilian meldte sig. Emner som er særligt relevante for 

medlemmerne at arbejde med i projektperioden er især udvikling af socialøkonomisk 

virksomhed og styrkelse af reparationsværksteder.

- Siri spurgte til fællesmødets holdning til sig selv. Fremmødet har været småt i år, 

særligt i efteråret. Selve fællesmødet var der ikke noget at udsætte på. Intervallet på 

halvanden måned synes passende. Årsager til frafald blev angivet som personlig 

travlhed, corona, dårligt vejr og almindelige svingninger i engagement og faldende 

tro på at ejendommen kan erhverves. Der var  pointer om behov for bedre 

introduktion til nye medlemmer. Der er fortsat tilslutning til visionerne, men 

kræfterne er der ikke i øjeblikket. I foråret vil vi lave et særligt arrangement om 

Genskabet med henblik på at hverve nye medlemmer. Særligt søges folk med 

forstand på og interesse for elektronik. Der er også behov for større synlighed om de 

aktiviteter som ikke har med butiksdriften at gøre. Endelig blev det pointeret at 

projekt Cirkulær Ø kan være det løft til vores engagement, vi mangler.

- Næste fællesmøde blev fastsat til onsdag d. 25. januar, og vi vil genindføre 

princippet om roterende ugedage fremover.


